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Z Á P I S N I C A    č. 3/2022 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Havaji, ktoré sa konalo dňa 20.12.2022 
 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 
 
 
Program: viď pozvánka 
 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov obecného zastupiteľstva.  
 

2. Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s programom zasadnutia, 
ktorý bol uvedený v pozvánke na zasadnutie a sa opýtal prítomných, či súhlasia 
s takýmto programom. Poslanci s uvedeným programom súhlasili . 
 

3. Starosta obce podal návrh , aby zapisovateľkou bola p.Savčáková Anna, a za 
overovateľov zápisníc boli určení p. Ing. Marek Darivčák a  Damián Blanár a do 
návrhovej komisie boli navrhnutí : Ing.Dorota Gajdoš Pituchová ako predsedníčka 
návrhovej komisie a za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Marcel Džavoronok 
a Rastislav Kuzma  .  Starosta obce vyzval poslancov obecného zastupiteľstva na 
hlasovanie o zapisovateľovi , overovateľoch zápisnice a členov návrhovej komisie. 
Poslanci hlasovaním schválili zapisovateľku, overovateľov zápisnice a členov návrhovej 
komisie. 
 

4. V tomto bode starosta obce zrekapituloval plnenie uznesenia č. 8 - 11 zo zasadnutia dňa 
24.11.2022 a zároveň skonštatoval, že ostáva nesplnená úloha – posilňovňa, kde je 
potrebné urobiť elektriku, zníženie stropu a urobiť zoznam materiálu, aby sa urobili 
stierky na steny a vyrovnala podlaha. Tu sa poslanci dohodli, že tieto práce urobia 
svojpomocne. 
 

5. Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva návrh rozpočtu pre obec 
a základnú školu s materskou školou na rok 2023 na schválenie  K návrhu rozpočtu na rok 
2023 starosta obce podal vysvetlenie k jednotlivým položkám. Poslanci obecného 
zastupiteľstva nemali námietky k návrhu rozpočtu na rok 2023 z tohto dôvodu  starosta 
obce dal hlasovať za návrh rozpočtu na rok 2023. Poslanci návrh rozpočtu jednohlasne 
schválili.  
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6. V tomto bode starosta obce predložil poslancom vypracovaný návrh na VZN o určení 

miesta a času zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky a o výške a zmene 
príspevkov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Havaj. 
Podal vysvetlenie o zmenách poplatkov za stravovanie v školskej jedálni podľa 
vytvorených finančných pasiem A na nákup potravín na jedlo podľa vekových kategórií 
stravníkov s účinnosťou od 1.1.2023.  Poslanci obecného zastupiteľstva vzali nové zmeny 
na vedomie , súhlasili s výškou stravného ako bolo dohodnuté na poslednom zasadnutí. 
Nakoniec starosta obce dal hlasovať za schválenie návrhu VZN č.2/2022 o určení miesta 
a času zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky a o výške a zmene príspevkov 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Havaj. Poslanci 
jednohlasne schválili vyššie uvedené VZN č. 2/2022 
 

7. V tomto bode starosta obce predložil na prerokovanie a schválenie Návrh VZN č.3/2022 
o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad. Starosta obce podal 
poslancom vysvetlenie k poplatkom aké boli doteraz ( 120 l nádoba – poplatok za 
nálepku – 32.- € a žetón – 3.- €) a návrh na zmenu, kde bolo zohľadnené  to, že niektorí 
občania si zakúpili 240 l nádoby na odpad bol taký to: 120 l nádoba – 32.- € za nálepku 
a 3.- € za žetón t.j. bez zmeny a za 240 l nádobu – 64.- € za nálepku a 6.- € za žetón. 
Keďže 240 l nádoba má dvojnásobný objem poslanci s návrhom súhlasili. Po skončení 
diskusie k tejto téme starosta obce dal hlasovať a poslanci jednohlasne schválili návrh 
VZN č. 3/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad. 
 

8. Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s tým, že za predchádzajúce 
volebné obdobie auditorské služby nám boli poskytované Ing. Jankou Herpákovou a je 
potrebné obnoviť s ňou zmluvu na vykonávanie auditu, alebo keď hľadať nového 
auditora. Poslanci sa zhodli v tom, že nie je potrebné nikoho iného hľadať, ale predĺžiť 
zmluvu s auditorkou Ing. Herpákovou Jankou. Keďže nastala zhoda v tomto bode, 
starosta obce dal hlasovať. Poslanci jednohlasne schválili predĺženie zmluvy s audtorkou 
Ing. Herpákovou . 
  

9. V tomto bode starosta obce informoval poslancov o stave prípravy odkúpenia pozemku 
parcela C-KN 166/12 k.ú. Havaj a C-KN 329/4 od Slovenskej pošty. Poslanci súhlasili s 
odkúpením pozemku a podpísaním zmluvy o kúpe pozemku od Slovenskej pošty. Keďže 
zo strany poslancov obecného zastupiteľstva bol súhlas na odkúpenie pozemku, starosta 
obce dal hlasovať. Poslanci odkúpenie pozemku jednohlasne schválili. 
 
 

10. Starosta obce odkomunikoval požiadavku občanov na zakúpenie vianočných kolekcií 
a následnú distribúciu do domácnosti ako to bolo po minulé roky. Z diskusie k danej 
téme vyplynulo, že zámerom obce je ľudí kolektivizovať a budovať komunitu občanov 
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obce. Preto meníme formu poskytovania darov a to tak , že sa budú cielene a  vo väčšej 
miere pripravovať aktivity pre skupiny našich občanov. A teda, aj finančné prostriedky 
budú presmerované na zabezpečovanie jednotlivých aktivít. 
 

11. Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie návrh odmien 
v zmysle VZN o odmeňovaní poslancov obecného zastupiteľstva. Poslanci nemali 
námietky voči návrhu a tak starosta obce vyzval poslancov k hlasovaniu. Poslanci 
jednohlasne návrh odmien v zmysle VZN schválili. 
 

12. V tomto bode sa poslanci obecného zastupiteľstva dohodli na príprave a programe akcie 
Silvester 2022. Dohodli sa, že začiatok akcie bude od 18.00 hod., o 20.00 hod. bude 
ohňostroj a  ukončenie akcie o 22.00 hod. Taktiež sa dohodli, že na silvestrovské 
posedenie sa pripraví kapustnica, varené víno, punč a sladké a slané pečivo.  
 

13. V diskusií sa dohodli, že pred prípravou novoročného plesu bude potrebné vyvesiť 
plagáty a predávať lístky na ples do 4.1.2023, aby sa zistil záujem o ples zo strany 
občanov.  Dohodli sa, že 4.1.2023 sa stretnú na pracovnom zasadnutí  a vyhodnotia tento 
záujem.  

 
V tomto bode starosta obce predložil poslancom vyúčtovanie aktivít -  Dňa matiek, 
Mikuláša a opravu žumpy v ZŠ.  
 

14. Návrh na uznesenie prečítala predsedníčka návrhovej komisie . Všetci poslanci súhlasili 
s návrhom na uznesenie. 
 

15.  Starosta obce sa na záver poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 
a zasadnutie                    
 
 
V Havaji : 20.12.2022 

Zapisovateľ: .......................................... 
 
Overovatelia: ......................................... 

          ......................................... 


